
                         

 

Hej Benny här. 

Hoppas allt är väl med er. 

Här är det bara bra, jag jobbar på 

I dag var vi 17 egna medlemmar och 2 gäster på lunchmötet när Distrikts Guvernören besökte oss. 

Jag jobbar vidare med mina framtidsplaner och framtiden är ju bara ett år så det gäller för mej att 

sno på lite om det skall bli någon skillnad. 

Jag har fått in 25 svar på min enkät och det är ju bara lite drygt hälften av klubben och agerar jag på 

dom svaren så riskerar jag att bara jobba för halva klubben och det vill jag inte, jag vill att klubben 

skall vara inkluderande och ta allas önskan i beaktan. 

Snälla ge mej ditt svar, långbänkar är inte min grej. 

Nu gick det här till alla igen, även dom som svarat, för att jag inte hade tid att sitta och separera 

sändningslistan, så har du svarat behöver du inte göra det igen. 

Benny 



 

Aktiviteter När Intressant Inte intressant

Minigolf Kvällstid

Bowling Kvällstid

5 kamp Helg

Vinprovning Kvällstid

Cykling, en slinga i stan och lunch Helg

Paddling i ån, Skjulsta till Torshälla med fika på mitten Helg

Ekeby våtmark med Maud & guide Helg

Bussresa ? Tidö Slott, MC collection Helg

Filmkväll x 12 , Sveriges historia, 1906- idag Kvällstid

Företagsbesök När Intressant Inte intressant

Hexagon Kvällstid

ONMAR Kvällstid

Universitet / Högskola Kvällstid

Nya Tingsrätten Kvällstid

Prodib AB , repris för dom som inte var med sist Kvällstid

Exacta AB , repris för dom som inte var med sist Kvällstid

Kommunikation Ja Nej

Jag har facebook

Jag har tillgång till data / mail / Club Runner

Dagligen Veckovis inte alls

Jag läser mail

Jag läser SMS

25 lappar rapporterade
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Vad tycker du är intressant, vi behöver ett "nuläge" att jobba från


